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PROTOKÓŁ Nr LXX/2024 

z sesji Rady Gminy w Strawczynie 

z dnia 19 lutego 2024r. 

  

Porządek obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 Ad. 1. 

Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

 

Pan Grzegorz Stępień – Przewodniczący Rady Gminy dokonał otwarcia 

posiedzenia Rady Gminy w Strawczynie. Powitał Pana Wójta Tadeusza Tkaczyka, 

Panie i Panów radnych. 

Poinformował, że obrady Rady Gminy w Strawczynie są transmitowane  

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych obecnych było 

12 radnych, nieobecna była Pani Małgorzata Rządkowska - radna, Pani Katarzyna 

Staszewska - radna oraz Pan Tadeusz Picheta - radny. W związku z tym było kworum 

do podejmowania prawomocnych decyzji.  

Ad. 2. 

 Powołanie sekretarza i protokolanta obrad 

 

Na sekretarza obrad został powołany Pan Kazimierz Wieczorek – radny, a na 

protokolanta powołano Agnieszkę Wawrzeńczyk. 

Ad. 3. 

Porządek obrad 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, że do Przewodniczącego Rady 

wpłynęło pismo o rozszerzenie porządku sesji.  

Następnie odczytał  pismo z dnia 19.02.2024r. o wprowadzenie do 

proponowanego porządku obrad sesji Rady Gminy w dn. 19.02.2024r. projektu 

uchwał: 
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1) w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. 

Marii Magdaleny i św. Mikołaja w Chełmcach na realizację zadania pn.: 

„Prace konserwatorskie ołtarza głównego z obrazami w Kościele pw. św. 

Marii Magdaleny i św. Mikołaja w Chełmcach, gm. Strawczyn.”, 

2) w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej w Kościele pw. 

Wniebowzięcia Najświętszej Maryi Panny w Strawczynie na realizację 

zadania pn. „Konserwacja ołtarza św. Antoniego w Kościele pw. 

Wniebowzięcia Najświętszej Maryi Panny w Strawczynie”, 

3) w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej w Kościele pw. 

Wniebowzięcia Najświętszej Maryi Panny w Strawczynie na realizację 

zadania pn.: „Konserwacja ołtarza św. Walentego w kościele pw. 

Wniebowzięcia Najświętszej Maryi Panny w Strawczynie”. 

 

Pismo znak: WG.0054.3.2024 z dnia 19.02.2024r. stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu.  

Przegłosowano przyjęcie rozszerzenia porządku obrad poprzez dodanie  

w punkcie 6 podpunktu 8) w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. św. Marii Magdaleny i św. Mikołaja w Chełmcach na 

realizację zadania pn.: „Prace konserwatorskie ołtarza głównego z obrazami  

w Kościele pw. św. Marii Magdaleny i św. Mikołaja w Chełmcach, gm. Strawczyn.” 

w głosowaniu jawnym imiennym. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu.  

Wynik głosowania:  

- za – 12; 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 12 radnych. Rozszerzenie porządku obrad poprzez dodanie w punkcie  

6 podpunktu 8) zostało przyjęte jednogłośnie. 

 

Następnie przegłosowano przyjęcie rozszerzenia porządku obrad poprzez 

dodanie w punkcie 6 podpunktu 9) w sprawie w sprawie udzielenia dotacji Parafii 

Rzymskokatolickiej w Kościele pw. Wniebowzięcia Najświętszej Maryi Panny  
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w Strawczynie na realizację zadania pn. „Konserwacja ołtarza św. Antoniego  

w Kościele pw. Wniebowzięcia Najświętszej Maryi Panny w Strawczynie”  

w głosowaniu jawnym imiennym. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi 

załącznik nr 5 do protokołu.  

Wynik głosowania:  

- za – 12; 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 12 radnych. Rozszerzenie porządku obrad poprzez dodanie w punkcie  

6 podpunktu 9) zostało przyjęte jednogłośnie. 

Kolejno przegłosowano przyjęcie rozszerzenia porządku obrad poprzez dodanie  

w punkcie 6 podpunktu 10) w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej  

w Kościele pw. Wniebowzięcia Najświętszej Maryi Panny w Strawczynie na 

realizację zadania pn.: „Konserwacja ołtarza św. Walentego w kościele pw. 

Wniebowzięcia Najświętszej Maryi Panny w Strawczynie” w głosowaniu jawnym 

imiennym. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

Wynik głosowania:  

- za – 12; 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 12 radnych. Rozszerzenie porządku obrad poprzez dodanie w punkcie  

6 podpunktu 10) zostało przyjęte jednogłośnie. 

Porządek obrad został rozszerzony o trzy podpunkty. 

Porządek obrad po uwzględnieniu w/w wniosku: 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

2. Powołanie sekretarza i protokolanta obrad. 

3. Porządek obrad. 

4. Przyjęcie protokołu Nr LXIX/2024 z sesji Rady Gminy w Strawczynie z dnia 

19.01.2024r. 

5. Realizacja uchwał z sesji Rady Gminy i informacja z pracy Wójta Gminy między 

sesjami.  

6. Podjęcie uchwał: 
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1) zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Strawczyn na 

2024r.; 

2) w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Strawczyn 

na lata 2024-2041; 

3) w sprawie uchwalenia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Strawczyn  

w 2024 roku''; 

4) w sprawie określenia wykazu kąpielisk oraz sezonu kąpielowego na terenie 

Gminy Strawczyn w 2024 roku; 

5) w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIV/270/2014 Rady Gminy  

w Strawczynie z dnia 28 lutego 2014r. w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany w miejscowym planie zagospodarowania 

przestrzennego sołectwa Strawczyn na terenie gminy Strawczyn; 

6) w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 

2024 – 2026; 

7) w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

niepublicznych przedszkoli, niepublicznych innych form wychowania 

przedszkolnego prowadzonych na terenie Gminy Strawczyn, a także trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania oraz 

terminu i sposobu rozliczenia wykorzystania dotacji; 

8) w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. 

św. Marii Magdaleny i św. Mikołaja w Chełmcach na realizację zadania 

pn.: „Prace konserwatorskie ołtarza głównego z obrazami w Kościele pw. 

św. Marii Magdaleny i św. Mikołaja w Chełmcach, gm. Strawczyn.” 

9) w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej w Kościele pw. 

Wniebowzięcia Najświętszej Maryi Panny w Strawczynie na realizację 

zadania pn. „Konserwacja ołtarza św. Antoniego w Kościele pw. 

Wniebowzięcia Najświętszej Maryi Panny w Strawczynie” 

10) w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej w Kościele pw. 

Wniebowzięcia Najświętszej Maryi Panny w Strawczynie na realizację 
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zadania pn.: „Konserwacja ołtarza św. Walentego w kościele pw. 

Wniebowzięcia Najświętszej Maryi Panny w Strawczynie” 

7. Przyjęcie sprawozdania za 2023r. z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli 

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych 

przez Gminę Strawczyn. 

8. Informacja Wójta Gminy Strawczyn o zgłoszonych żądaniach i wydanych 

decyzjach w 2023r. z zakresu planowania i zagospodarowania przestrzennego.  

9. Komunikaty i ogłoszenia. 

10. Zakończenie sesji. 

 

Ad. 4. 

Przyjęcie protokołu LXIX/2024 z sesji Rady Gminy w Strawczynie z dnia 

19.01.2024r. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, że protokół jest na BIP-ie Urzędu 

Gminy. Zapytał czy zapoznano się z protokołem oraz czy są pytania do protokołu? 

 

Do protokołu Nr LXIX/2024 z sesji Rady Gminy w Strawczynie z dnia 19.01.2024r. 

pytań nie zgłoszono. 

 

Przyjęcie protokołu Nr LXIX/2024 z sesji Rady Gminy w Strawczynie z dnia 

19.01.2024r. przegłosowano w głosowaniu jawnym imiennym. Imienny wykaz 

głosowania radnych stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 

Wynik głosowania:  

- za – 12; 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 12 radnych. Protokół Nr LXIX/2024 z sesji Rady Gminy w Strawczynie  

z dnia 19.01.2024r. został przyjęty jednogłośnie. 
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Ad. 5. 

Realizacja uchwał z sesji Rady Gminy i informacja z pracy Wójta Gminy 

między sesjami. 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk - Wójt Gminy przedstawił informację z realizacji uchwał 

Rady Gminy w Strawczynie podjętych na sesji w dniu 19 stycznia 2024r. oraz 

informację z pracy Wójta Gminy między sesjami Rady Gminy. 

 

Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy w Strawczynie podjętych na sesji w dniu 

19 stycznia 2024 r. stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Informacja z pracy Wójta Gminy między sesjami Rady Gminy stanowi załącznik nr  

9 do protokołu. 

 

Pan Przewodniczący obrad zapytał czy są pytania do przedstawionych informacji? 

Do przedstawionych informacji pytań nie zgłoszono. Informacje zostały przyjęte. 

 

Ad. 6.  

Podjęcie uchwał: 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, że do Przewodniczącego Rady 

wpłynęło pismo Wójta Gminy Strawczyn z dnia 19.02.2024r. w sprawie wyrażenia 

zgody na wprowadzenie komunikacji autobusowej na linii Strawczyn-Kielce, które 

następnie odczytał. 

Pismo z dn. 19.02.2024r. stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Głos zabrał Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy Strawczyn. Zwrócił uwagę na 

fakt, że realizacja tego zadania nie jest zależna tylko od nas, a w ostatnim czasie udało 

się uzyskać zgodę Gminy Miedziana Góra na dopłatę do tej komunikacji na terenie 

Gminy Miedziana Góra oraz zgodę miasta Kielce na uruchomienie nowej linii, ale 

przez stanowisko radnych linia ta nie może być uruchomiona. Zaznaczył, że nie 

załatwimy sprawy idealnie ale jest to następny etap aby poprawić komunikację na 

terenie naszej gminy. Dodał, że aktualnie nie jest łatwo rozmawiać z Gminą 
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Piekoszów na temat przedłużenia linii do Oblęgorka przez Chełmce ul. Nad Rzeką. 

Podkreślił, że nie jest to całkowite załatwienie sprawy dowozu na terenie gminy, ale 

poprawienie komunikacji przez wprowadzenie konkurencji, do czego przewoźnicy 

musieliby się dostosować. Przywołał  wątpliwości radnego, że to za mało kursów, a z 

drugiej strony co zrobią przewoźnicy. Wytłumaczył, że właśnie dlatego taka ilość 

kursów, żeby nikogo nie wyrzucać z tej trasy, tylko dopasować te kursy. Podkreślił, że 

to do radnych należy decyzja oraz to, że w najbliższej przyszłości może się ta szansa 

nie pojawić, z uwagi na brak późniejszej zgody gminy sąsiedniej oraz miasta Kielce. 

Zaapelował, aby radni zastanowili się podejmując rozsądną decyzję, za którą będą 

brali odpowiedzialność. Zaznaczył, że nie jest to łatwe, z uwagi na konieczność 

załatwiania tej sprawy z innymi poprzez uzyskanie zgód, co udało się zrobić, a teraz 

pozostaje decyzja radnych. Nadmienił, że przewoźnicy łatwiej się dostosują do tego, 

jeżeli na jakiś odcinkach czy w godzinach nie byłoby zapełnienia, a poprawa nastąpi 

poprzez konkurencję. Dodał, że jest to odpowiedzialność radnych oraz że jest to dobry 

czas bo niebawem nastąpi weryfikacja. 

Kolejno głos zabrała Pani Anna Kruszewska – radna, która zaznaczyła, że 

konkurencja jest na równych zasadach, a nie nazwałaby konkurencją oddania 

Zarządowi Transportu Miejskiego ok 600 000,00 zł rocznie. Dodała, że po wyborach 

może warunki będą jeszcze lepsze, bo nie wiemy co będzie się działo. Wskazała, że 

cieszy fakt, że Wójt jest zainteresowany, a przez okres od kiedy jest sołtysem tj. ponad 

10 lat, problem busów pojawiał się wielokrotnie, a dopiero po interwencjach  

i staraniach mieszkańców głównie miejscowości Oblęgór, w ostatnim czasie udało się 

wypracować stanowisko bo wcześniej gmina nie robiła nic w tym temacie, nie 

organizowała spotkań o które prosili mieszkańcy. Dodała, że dopiero teraz gdy 

znaleźli się mieszkańcy którzy nie odpuszczali, z informacji przekazanych od Pana 

Karola Pichety - zostało zorganizowane spotkanie zainicjowane przez sołtysa 

Oblęgora. Zaproponowała, aby zostawić ten temat przyszłym władzom, być może 

władze miasta Kielce też się zmienią i uda się uruchomić komercyjną linię, za którą 

nie trzeba będzie płacić. Nadmieniła że to tylko miesiąc a mieszkańcy do tej pory 

sobie radzili oraz żeby zostawić tą decyzję na po wyborach. 
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Następnie głos zabrał Pan Michał Bąk – radny, który dodał, że na rozkładzie nie 

znajduje się przystanek w Chełmcach. 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy Strawczyn wyjaśnił, że jest to błąd i jest to 

element czynny pracy oraz że jest to do dopracowania, zwracając uwagę na fakt, że 

autobus jadąc z Bugaja do Oblęgorka musi przejeżdżać przez Chełmce. 

Pani Anna Kruszewska – radna zadała pytanie czy to też jest błąd, że nie ma 

Huciska? 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy Strawczyn odpowiedział, że to jest 

zupełnie co innego oraz podkreślił, że decyzja należy do radnych oraz żeby ludzie 

mieli tą świadomość, żeby nie mieli pretensji do Wójta, że mógł zrobić a nie zrobił. 

 Pani Anna Kruszewska – radna zapytała, czemu na miesiąc przed końcem 

kadencji a nie w poprzednich latach? 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy Strawczyn poinformował, że wykorzystał 

okazję przedwyborczą i uzyskał zgodę gminy Miedziana Góra oraz że nie da się 

załatwić wszystkiego, ale jest to krok w dobrym kierunku. Dodał, że jest to sprawa 

bardzo poważna, będąca elementem rozwojowym dla naszej gminy oraz że 

odpowiedzialność spoczywa na radnych. Nadmienił, że wycieczki to też będzie można 

robić, że była próba odnośnie tego czy Hucisko da się załatwić, ale przewoźnik się nie 

zgodził, że może w przyszłości byłaby zwiększana ilość a temat byłby żywy,  

z możliwością podejmowania prób wprowadzenia mniejszego kursu itd. Kolejno 

wymienił sprawę Rudy Strawczyńskiej, ul. Sienkiewicza w Oblęgorku oraz dodał, że 

są części naszej gminy, przysiółki do których żaden transport nie dociera np. Zaosina, 

Podosina, Widoma itd. Podkreślił, że jest coś co można zrobić, tyle się udało  

a uzyskanie zgód nie było łatwe.  

Pani Anna Kruszewska – radna porównała kwotę jaką gmina Strawczyn musi 

wydać od marca tj. ok. 447 000,00 zł z kwotą gminy Miedziana Góra ok. 130 000,00 

zł zaznaczając, że są to nieporównywalne pieniądze oraz dodała, że ludzie tyle 

wytrzymali więc wytrzymają jeszcze miesiąc czy trochę ponad miesiąc do wyborów,  

a wtedy sytuacja może się zmienić. 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy Strawczyn zaznaczył, że to nie jest tak że 

ludzie wytrzymają miesiąc bo ludzie wytrzymają parę lat, ale chodzi o to żeby to 
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poprawiać, a dziś jest taka możliwość, a nie można powiedzieć czy będzie  

w przyszłości. Zwrócił się do radnych, że dziś mają możliwość podjęcia decyzji która 

będzie służyć mieszkańcom gminy. 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, że na komisji podniesiona została 

sprawa zorganizowania w tym jeszcze okresie przedwyborczym spotkania  

z przewoźnikami, którzy są na odcinku tych tras, na którym byłaby możliwość 

rozmowy na temat obniżki ceny biletów poprzez dołożenie środków z budżetu. 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy Strawczyn przychylił się do wniosku ale 

wyraził obawy, że przewoźnicy mogą nie wywiązać się z tego co byłoby powiedziane 

na takim spotkaniu. Dodał, że były rozmowy i próby przewoźników żeby wprowadzić 

konkurencję na tą trasę, ale obecny przewoźnik obniżał wtedy ceny biletów z czego 

korzystali mieszkańcy, nowy przewoźnik rezygnował z próby wejścia na trasę,  

a dotychczasowy przewoźnik ponownie podnosił ceny. 

Pani Anna Kruszewska – radna nadmieniła, że nie jest powiedziane, że tutaj nie 

będzie podobnej sytuacji. 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy Strawczyn nadmienił, że stanowisko 

radnej z Huciska można zrozumieć, gdyż nie byłoby tego dojazdu do Huciska chociaż 

część mieszkańców mogłaby dojść do przystanku i skorzystać z tego autobusu, 

natomiast wyraził swoje zdziwienie co do stanowiska radnych ze Strawczyna, 

Oblęgorka, że nie dociera do nich głos, że trzeba coś zmienić. 

Pan Bogdan Woźniak – radny potwierdził, że takie głosy docierają, ale nic nie 

stoi na przeszkodzie, żeby się wstrzymać miesiąc czy dwa z decyzją i zobaczyć jak 

sytuacja będzie się przedstawiać. 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy Strawczyn nadmienił, że chodzi o to żeby 

ludzie o tym wiedzieli. 

Pani Anna Kruszewska – radna nadmieniła, żeby ludzie wiedzieli też jakie są to 

koszty. 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy Strawczyn zaznaczył, że to jest decyzja 

radnych i przypomniał ponownie, że to co udało się zrobić nie było łatwe, wymienił tu 

swoje starania o zgodę miasta oraz akceptację gminy Miedziana Góra, dodając, że 
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ryzyko jest wszędzie i zawsze. Zaapelował o podjęcie decyzji, która będzie służyć 

mieszkańcom. 

Pan Kazimierz Wieczorek – radny odwołał się do słów Pana Wójta, że trzeba 

liczyć się z opinią mieszkańców i poinformował, że zarówno on jak i jego cały okręg 

wyborczy jest wykluczony z tego więc jak ma głosować za tym gdy powinien robić 

coś w tym kierunku, żeby działać na korzyść mieszkańców, dodając że co powiedzą 

jego wyborcy oraz wymienił ulice Sienkiewicza, Stromą i Górską.  

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy Strawczyn nadmienił, że tego nie da się 

załatwić idealnie oraz przywołał sprawę rozmów z gminą Piekoszów na temat 

wyrażenia zgody na przedłużenie linii do Oblęgorka, gdzie na ten czas nie ma na to 

zgody w związku z kłopotami z autobusami z Promnika, gdzie niejednokrotnie ludzie 

nie mają jak się zabrać dodając, że w takich sprawach potrzebny jest czas. Przywołał 

np. ul. Sienkiewicza z której przewoźnik dalej będzie mógł zabierać ludzi i nie straci 

swojego biznesu nadmieniając aby zrobić to co jest na dziś możliwe. 

Pan Damian Gad, poinformował, że należy docenić działania Pana Wójta 

mające na celu uruchomienie linii ZTM, gdzie bardzo często mieszkańcy Kielc 

chcieliby dostać się do Strawczyna a nie wiedzą gdzie i skąd, a linia ta ułatwiłaby to 

oraz napędziła centrum sportowo rekreacyjne. Wyraził swoje wątpliwości co do 

kursów szczególnie w Strawczynku, gdzie wyjazd ze Strawczynka jest o godz. 752  

a większość mieszkańców zaczyna pracę o godz. 730 czy szkołę. 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy Strawczyn zaznaczył, że to są techniczne 

rzeczy, nad którymi pracowałoby się tak aby to służyło pracującym i dojeżdżającym 

do szkół, zwracając uwagę, że jest to sprawa do omówienia i zrobienia rozpoznania. 

Pan Michał Zdzymira – radny poinformował, że radni widzą, że nie jest to 

dopracowane, wyrażając obawy co do wycofania się przewoźnika po uruchomieniu tej 

linii. 

Pani Anna Kruszewska – radna uzupełniła, że nie jest to dopracowane oraz że 

jest to robione tylko i wyłącznie przed wyborami, a jeżeli mieszkańcy tyle wytrzymali, 

to wytrzymają miesiąc. 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy Strawczyn zaznaczył, iż nie robi tego pod 

wybory i że nie startuje na Wójta oraz dodał, że pokazała się szansa i trzeba ją 
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wykorzystać. Ponadto, że chce przekonać radnych do tego, bo to byłaby dobra 

decyzja, która nie byłaby idealna, a godziny należałoby dopracować, a jeśli byłoby źle 

i nie odniosłoby to efektu to można to zlikwidować. 

Pan Marcin Wąsowicz – radny zapytał, jaką pewność - deklarację ma Pan Wójt, 

że gmina Miedziana Góra się zgodzi na te dodatkowe kursy i że będzie dopłacać? 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy Strawczyn wyjaśnił, że ma wiadomość od 

przewodniczącego Rady Gminy, że komisje zaakceptowały, a informacja o tej zgodzie 

została przekazana do Dyrektora Zarządu Transportu Miejskiego. 

Pan Marcin Wąsowicz – radny poinformował o rozmowie z radnym z gminy 

Miedziana Góra, z której wynika, że zabezpieczenie środków miałoby nastąpić nie od 

1 marca a od 1 kwietnia. Dodał, że na same wybory tej decyzji nie chce podejmować, 

będzie nowa rada, która zdecyduje a ludzie to ocenią. Odniósł się do słów Pana Wójta 

dot. przykładu Promnika i braku zgody gminy Piekoszów na przedłużenie linii do 

Oblęgorka, wyjaśniając, że autobusem w godzinach rannych jedzie ok. 4 osoby lub 

więcej a w godzinach szczytu około 10 osób a jedzie autobus przegubowy. 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy Strawczyn wyjaśnił, że przekazuje 

stanowisko z prowadzonych rozmów, że na ten moment nie ma na to zgody,  

a Promnik daje za przykład, że przedsięwzięcie jest potrzebne i udane. 

Pan Michał Bąk – radny – dodał, że sprawa zasługuje na to aby to szerzej 

przedyskutować. 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy Strawczyn uzupełnił, że jeśli będzie od  

1 kwietnia to od 1 kwietnia bo to nie od nas tu wszystko zależy. 

Pani Anna Kruszewska – radna zaproponowała, żeby radni złożyli wniosek do 

Pana Wójta aby zorganizować w międzyczasie jak najszybciej spotkanie  

z przewoźnikami, na którym przedstawiona zostałaby propozycja ZTM  

i przedyskutować to jakie oni mają rozwiązanie, bo być może jeśli zobaczą jaką mają 

konkurencję to sytuacja może ulec zmianie. 

Pan Michał Bąk – radny nadmienił, że chodzi o to żeby też się dowiedzieć, że 

przewoźnicy się nie wycofają, żeby potem nie okazało się, że zostanie te 10 kursów  

i to będzie dużo gorzej a drożej. 



12 
 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy Strawczyn odniósł się do tego, że 

przedsiębiorcy zapewnią, że zwiększą ilość kursów, że obniżą bilety itd. i że jeśli tak 

fantazjować to od razu można założyć że tak będzie. 

Pani Anna Kruszewska – radna odpowiedziała, że to nie fantazjowanie 

przypominając, że udało się już dużo wypracować dzięki pracy Urzędu, Wójta  

i dużemu zaangażowaniu mieszkańców zwłaszcza Oblęgora, gdzie busy odjeżdżają  

a nie odjeżdżały z ul. Czarnowskiej. 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy Strawczyn podkreślił, że ważne aby 

mieszkańcy wiedzieli jakie decyzje do kogo należą oraz przypomniał, że nagranie  

z obrad sesji jest udostępniane na stronie a skala problemu przekłada się na 

oglądalność. Przypomniał ponownie, że nie robi tego pod wybory a przez to, że udało 

się pozyskać zgody sąsiadów i miasta w tym czasie oraz wyraził obawy co do terminu 

1 marca w związku z tym, że podmiot, który powinien być tym najbardziej 

zainteresowany - tj. my -  stawia przeszkody. Zaapelował raz jeszcze, że jest to dla 

dobra mieszkańców. 

Pani Anna Kruszewska – radna, nadmieniła aby pamiętać, że to nie jest linia 

komercyjna, tylko do niej dopłacamy. 

Pan Przewodniczący obrad zakończył dyskusję. 

Ad. 6. 1) 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Strawczyn na 2024r. 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały z autopoprawką, 

informując, że nie obejmuje on wprowadzenia komunikacji autobusowej na linii 

Strawczyn-Kielce, a następnie zwrócił się do Przewodniczącego Komisji o opinie. 

Pan Michał Bąk - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że na 

wspólnym posiedzeniu komisji stałych projekt uchwały z autopoprawką został 

pozytywnie zaopiniowany. 

Pan Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie jawne imienne projekt w/w 

uchwały. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  
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Wynik głosowania: 

- za – 12; 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 12 radnych. Uchwała Nr LXX/576/2024 z autopoprawką została podjęta 

jednogłośnie. 

Uchwała Nr LXX/576/2024 stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Ad. 6. 2) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Strawczyn na lata 2024-2041  

Pan Przewodniczący obrad zwrócił się  do Przewodniczącego Komisji o opinię. 

Pan Michał Bąk - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że na 

wspólnym posiedzeniu komisji stałych projekt uchwały z autopoprawką został 

pozytywnie zaopiniowany. 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały oraz poddał pod 

głosowanie jawne imienne. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 

13 do protokołu.  

Wynik głosowania: 

- za – 12; 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 12 radnych. Uchwała Nr LXX/577/2024 z autopoprawką została podjęta 

jednogłośnie. 

Uchwała Nr LXX/577/2024 stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Ad. 6. 3) 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia "Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Strawczyn w 2024 roku'' 

Pan Przewodniczący obrad zwrócił się  do Przewodniczącego Komisji o opinię. 

Pan Michał Bąk - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że na 

wspólnym posiedzeniu komisji stałych projekt uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany. 
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Pan Przewodniczący obrad poinformował o błędzie w dacie w projekcie 

uchwały i poprosił o jego poprawienie. Następnie odczytał projekt uchwały. 

Kolejno poddał pod głosowanie jawne imienne projekt w/w uchwały. Imienny 

wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

Wynik głosowania: 

- za – 12; 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 12 radnych. Uchwała Nr LXX/578/2024 została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr LXX/578/2024 stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Ad. 6. 4) 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk oraz sezonu 

kąpielowego na terenie Gminy Strawczyn w 2024 roku 

Pan Przewodniczący obrad zwrócił się  do Przewodniczącego Komisji o opinię. 

Pan Michał Bąk - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że na 

wspólnym posiedzeniu komisji stałych projekt uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany. 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały.  

O godz. 1104  salę opuściła Pani Anna Kruszewska – radna i od tej pory 

obecnych jest 11 radnych. 

Pan Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie jawne imienne. Imienny 

wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

Wynik głosowania: 

- za – 11; 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 11 radnych. Uchwała Nr LXX/579/2024 została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr LXX/579/2024 stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

O godz. 1106  na salę wróciła Pani Anna Kruszewska – radna i od tej pory obecnych 

jest 12 radnych. 
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Ad. 6. 5) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIV/270/2014 Rady 

Gminy w Strawczynie z dnia 28 lutego 2014 r. w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego 

sołectwa Strawczyn na terenie gminy Strawczyn 

 

Pan Przewodniczący obrad zwrócił się  do Przewodniczącego Komisji o opinię. 

Pan Michał Bąk - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że na 

wspólnym posiedzeniu komisji stałych projekt uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany. 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały a następnie poddał pod 

głosowanie jawne imienne. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 

19 do protokołu.  

Wynik głosowania: 

- za – 12; 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 12 radnych. Uchwała Nr LXX/580/2024 została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr LXX/580/2024 stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Ad. 6. 6) 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny na lata 2024 – 2026 

 

Pan Przewodniczący obrad zwrócił się  do Przewodniczącego Komisji o opinię. 

Pan Michał Bąk - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że na 

wspólnym posiedzeniu komisji stałych projekt uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany. 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały a następnie poddał pod 

głosowanie jawne imienne. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 

21 do protokołu.  
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Wynik głosowania: 

- za – 12; 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 12 radnych. Uchwała Nr LXX/581/2024 została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr LXX/581/2024 stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Ad. 6. 7) 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji 

dla niepublicznych przedszkoli, niepublicznych innych form wychowania 

przedszkolnego prowadzonych na terenie Gminy Strawczyn, a także trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania oraz 

terminu i sposobu rozliczenia wykorzystania dotacji 

 

Pan Przewodniczący obrad zwrócił się  do Przewodniczącego Komisji o opinię. 

Pan Michał Bąk - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że na 

wspólnym posiedzeniu komisji stałych projekt uchwały z autopoprawką został 

pozytywnie zaopiniowany. 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały a następnie poddał pod 

głosowanie jawne imienne. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 

23 do protokołu.  

Wynik głosowania: 

- za – 12; 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 12 radnych. Uchwała Nr LXX/582/2024 z autopoprawką została podjęta 

jednogłośnie. 

Uchwała Nr LXX/582/2024 stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

Pan Przewodniczący obrad zarządził 15 min. przerwy (od godz. 1120 do godz. 

1135). 

Po przerwie wznowiono obrady. 
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Ad. 6. 8) 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. św. Marii Magdaleny i św. Mikołaja w Chełmcach na 

realizację zadania pn.: „Prace konserwatorskie ołtarza głównego z obrazami  

w Kościele pw. św. Marii Magdaleny i św. Mikołaja w Chełmcach, gm. 

Strawczyn.” 

Pan Przewodniczący obrad zwrócił się  do Przewodniczącego Komisji o opinię. 

Pan Michał Bąk - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że na 

wspólnym posiedzeniu komisji stałych projekt uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany. 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały a następnie poddał pod 

głosowanie jawne imienne. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 

25 do protokołu.  

Wynik głosowania: 

- za – 12; 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 12 radnych. Uchwała Nr LXX/583/2024 została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr LXX/583/2024 stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

 

Ad. 6. 9) 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej 

w Kościele pw. Wniebowzięcia Najświętszej Maryi Panny w Strawczynie na 

realizację zadania pn. „Konserwacja ołtarza św. Antoniego w Kościele pw. 

Wniebowzięcia Najświętszej Maryi Panny w Strawczynie” 

 

Pan Przewodniczący obrad zwrócił się  do Przewodniczącego Komisji o opinię. 

Pan Michał Bąk - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że na 

wspólnym posiedzeniu komisji stałych projekt uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany. 
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Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały a następnie poddał pod 

głosowanie jawne imienne. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 

27 do protokołu.  

Wynik głosowania: 

- za – 12; 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 12 radnych. Uchwała Nr LXX/584/2024 została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr LXX/584/2024 stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

 

Ad. 6. 10) 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej 

w Kościele pw. Wniebowzięcia Najświętszej Maryi Panny w Strawczynie na 

realizację zadania pn.: „Konserwacja ołtarza św. Walentego w kościele pw. 

Wniebowzięcia Najświętszej Maryi Panny w Strawczynie” 

 

Pan Przewodniczący obrad zwrócił się  do Przewodniczącego Komisji o opinię. 

Pan Michał Bąk - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że na 

wspólnym posiedzeniu komisji stałych projekt uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany. 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały a następnie poddał pod 

głosowanie jawne imienne. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 

29 do protokołu.  

Wynik głosowania: 

- za – 12; 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 12 radnych. Uchwała Nr LXX/585/2024 została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr LXX/585/2024 stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 
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Ad. 7. 

Przyjęcie sprawozdania za 2023r. z wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach 

prowadzonych przez Gminę Strawczyn. 

Sprawozdanie za 2023r. z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 

Gminę Strawczyn stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

Pan Przewodniczący obrad zwrócił się  do Przewodniczącego Komisji o opinię. 

Pan Michał Bąk - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że 

sprawozdanie zostało przyjęte i pozytywnie zaopiniowane. 

 

W/w sprawozdanie zostało przegłosowane w głosowaniu jawnym imiennym. Imienny 

wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

Wynik głosowania: 

- za – 12; 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 12 radnych. Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie. 

 

Ad. 8. 

Informacja Wójta Gminy Strawczyn o zgłoszonych żądaniach i wydanych 

decyzjach w 2023 r. z zakresu planowania i zagospodarowania przestrzennego 

 

Informacja Wójta Gminy Strawczyn o zgłoszonych żądaniach i wydanych 

decyzjach w 2023 r. z zakresu planowania i zagospodarowania przestrzennego  

stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy Strawczyn przedstawił w/w informację.  

Informacja została przyjęta. 

 

Ad. 9. 

Komunikaty i ogłoszenia 



20 
 

Pan Przewodniczący obrad przypomniał o konieczności złożenia w dniu 29 

lutego 2024r. oświadczenia majątkowego przez radnych. 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy Strawczyn poinformował, że w dniu 

dzisiejszym zostanie przygotowany wniosek o zwołanie sesji w trybie nadzwyczajnym 

w sprawie wyrażenia zgody na wprowadzenie komunikacji autobusowej na linii 

Strawczyn-Kielce oraz zaapelował o przemyślenie jeszcze raz przedmiotowej sprawy. 

 

Ad. 10.  

 Zakończenie sesji 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Gminy 

zamknął LXX sesję, która rozpoczęła się, o godz. 1008, a zakończyła o godz. 1148. 

 

 

Protokołowała:      Sekretarz obrad:    Przewodniczący obrad: 

 

Agnieszka Wawrzeńczyk      Kazimierz Wieczorek  Grzegorz Stępień 


